
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
aI gedinlei ordinare a Consiliului Judefean Neam{

din27 august 2019, ora 16:00

Lucr6rile qedinlei sunt conduse de domnul pregedinte Ionel Arsene. La qedin![

participd de drept secretarul judelului, precum qi qefii serviciilor de specialitate din
cadrul Consiliului Judelean.

Domnul lonel Arsene - Doamnelor qi domnilor consilieri, permiteli-mi s[ declar

deschise lucrdrile qedinlei ordinare a Consiliului Jude{ean Neam} pentru care ali fost
, convocali in conformitate cu prevederile Codului administrativ.

A. La qedin![ absenteaz[ domnul Apostoae Ilie qi domnul Cosma Florin-Mihai.
Constat0nd cd la aceasti gedin![ sunt prezenli 31 consilieri judeleni din totalul de

33 consilieri in funcfie, declar gedin{a ca flrind legal constituitd.
B.in conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

conlinutul procesului-verbal al gedinlei desfbquratdin data de 26 iulie 2019.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Cu29 voturi,,pofltru" qi 2 ablineri (Adrian Bourceanu qi Radu Tudorel) procesul-

verbal a fost aprobat.
De asemenea, supun spre aprobare conlinutul procesului-verbal al qedinlei

desftquratd in data de 23 august 20 19.
Cine este,,pofltru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi,,pentru", procesul-verbal a fost aprobat.

C. Ordinea de zi propusd pentru aceastd qedin!6 este cea publicatd in presd qi

comunicatd gi dumneavoastrd:
1. Aprobarea Regulamentului de organizare si funclionare a Consiliului Judelean

Neam!;
2.Apartamentarea unor imobile (construclii) ce ap@in domeniului public al Judelului
Neam!;
3. Dezmembrareaunor imobile ce apafiindomeniului public al Judelului Neam!;



4. Aprobarea temelor de proiectare aferente unor obiective de investitii de interes
judelean;

5. Aprobarea organigramei qi statului de funcfii ale Spitalului Judelean de Urgen!6
PiatraNeam!;
6. Aprobarea Regulamentelor de organizare qi funclionare ale Serviciilor sociale de zi
destinate copiilor din cadrul Direcliei Generale de Asistent6 Social[ qi Protec]ia
Copilului Neam!;
T.Modificarea qi completarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.36/2018 privind
atribuirea Ei incheierea contractului "Delegarea prin concesiune a gestiunii unor
activit6li componente ale serviciului de salubrizare aunitdlilor administrativ-teritoriale
membre ale Asocialiei de Dezvoltare Intercomunitar5 "ECONEAMT" din Zona 2,
judelul Neam!";
8.Modificarea qi completarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.3l20l7 privind
atribuirea qi incheierea contractului "Delegarea prin concesiune a gestiunii unor
activitdli componente ale serviciului de salubrizare aunit[1ilor administrativ-teritoriale
membre ale Asocialiei de Dezvoltar.e Intercomunitard "ECONEAMT" din Zona 3,
judelul Neam!";
9. Modificarea qi completarca Hotbrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.26512016
privind atribuirea qi incheierea contractului "Delegarea prin concesiune a gestiunii unor
activitdli componente ale serviciului de salubrizare aunitdlilor administrativ-teritoriale
membre ale Asocialiei de Dezvoltare Intercomunitard "ECONEAMT" din Zona 4,
judetul Neam!";
10. Aprobarca organigramei qi a statului de funclii ale aparaitlui de specialitate al
Consiliului Judelean Neam!;
11. Darea unor bunuri in administrarea Direcliei de Administrare a Parcului National
Ceahldu;
12. Modificarea gi completareaunor hotdrdri ale Consiliului Judelean Neam!;
13. Diverse.

FalE de ordinea de zi ini1ia15, propun suplimentarea acesteia cu 10 proiecte de
hotSrdre, qi anume:

1. aprobarea Programului pentru acordarea finan![rilor nerambursabile, valabil pe anul
2019 - sesiunea alll-a;
2.infii4area Unit[1ii Jude]ene de Achizilii Centralizate Neam!;
3. aprobarea unui acord de asociere pentru rcalizarea unei acliuni de interes public
judelean;
4. aprobarea listei produselor care vor fi distribuite in cadrul Programului pentru qcoli
al Rom6niei qi a mdsurilor educative aferente, pentru anul qcolar 2019 - 2020;
5. acordarea unui ajutor individual de minimis in favoarea Societdtii Comerciale
DRUPO NEAMJ S.A;



6. aprobarea unui acord de asociere cu Comuna Agapia pentru ftnanlarea in comun a
unei activitafl de interes public judelean;

7. aprobarea temei de proiectare aferentd obiectivului de investilii de interes judelean

,,Construcfia unui spaliu acoperit pentru recuperarea copiilor cu dizabilitdli";
8. rectificarea bugetului Judelului Neam! pe anul 2019;
9. unele m[suri pentru proiectul de interes jude]ean ,,Reabilitare ;i modernizare

Ambulatoriu Integrat de Specialitate din cadrul Spitalului Judelean de Urgenld Piatra
Neam!";
10. sanclionarea unui funclionar public
transmise dumneavoastrd in timp util qi dezbdtute in comisiile de specialitate.

Domnul Florin-Adrian Hopqa Domnule pre;edinte, doresc si solicit
suplimentarea ordinii de zi cu un alt proiect de hotdrdre respectiv: Proiect de hotdrdre

privind aprobarea repartizdrii pe unitdli administrativ teritoriale din judelul Neam! a

sumei de28.492 mii lei, reprezerrtdnd Fondul la dispozilia Consiliului Judelean Neamf
pe anul 2019.

Domnul Ionel Arsene - Aici trebuie raport de specialitate qi-l punem pe ordinea
de zi in qedinla urm[toare.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Suplimentim ordinea de zi, supuneli la vot qi o

sd vedem. Eu propun suplimentarea ordinii de zi.
Domnul lonel Arsene -Nu se poate.
Domnul Radu Tudorel - Nu aveli raport de specialitate.
Domnul Ionel Arsene - Aveli raport de specialitate?
Domnul Florin-Adrian Hopqa - Cdnd am depus toate documentele, proiectul de

hotdr6re, o anex[...
Domnul Ionel Arsene -La 15:12.
Domnul Florin-Adrian Hopqa - AEa, qi proiectele de care spuneli dumneavoastrd

cum vreli sd votali ordinea de zi sunt trimise acum 5 minute. Haideli cd ne uit6m pe

telefoane qi cSutdm pe e mail.
Domnul Ionel Arsene - Au raport de specialitate, au tot ce trebuie.
Domnul Florin-Adrian Hopqa - Atunci aparatul de specialitate are la dispozilie 5

minute sd intocmeascl raportul de specialitate.
Domnul lonel Arsene -Nu are cum.
Domnul Florin-Adrian Hopqa -Adic6 nouS ne d[ sd supunem la vot anumite

proiecte de hotdrdre care ni se dau cu 5 minute inainte.
Domnul Ionel Arsene - Domnule Hop;a nu se poate. Intri in qedinla de luna

viitoare.
Domnul Florin-Adrian Hopqa - Deci eu am propus suplimentarea ordini\ de zi.
Domnul Ionel Arsene - Am inleles, nu merge.
Domnul Mihai Doru Stoica - Cum nu merge? Domnule secretar, dumneavoastrd

invederali legea sau politica?



Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica aici nu facem politicd.
Domnul Mihai Doru Stoica -Da, da, da facem po1itic6.
Domnul Ionel Arsene - Aici facem administralie.
Domnul Mihai Doru Stoica - Aici facem administra{ie cu 3 minute inainte de

qedinld afi completat ordinea de zi cu2-3 proiecte.
Domnul Ionel Arsene -Da, dar au raport de specialitate.
Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule preqedinte, proiectul depus de noi este in

legalitate qi este la cererea UAT-urilor din judelul Neam!. Noi nu cerem o sponzorizare
sau un acord de asociere.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica, nu facem politic[ aici.
Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule secretar, vd atrag atenlia cd o sd

rdspundeli penal.
Domnul lonel Arsene - Se admite.
Domnul Mihai Doru Stoica - Ce se admite?
Domnul Bogdan Bosovici - Domnule Stoica, proiectul trebuie sd fie insolit de

raport de specialitate.
Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica, v5 rog si nu lipali in qedinla Consiliului

Judelean.
Domnul Mihai Doru Stoica - Stali numai un moment. Pdi cum dumneavoastrd cu

3 minute inainte suplimentali ordinea de zi, aveli raport de specialitate, motivare, tot
ceea ce derivd din titulatura unui poiect, cdnd vine vremea de oportunitatea impdrlirii
unor sume necesare UAT-urilor cerute de luni de zile, numai nu se poate, nu sunt
indeplinite nu qtiu ce condifii.

Domnul Ionel Arsene - Atenfie, incd o datd, repartizarea se face numai prin
echilibrare, domnule Stoica.

Domnul Mihai Doru Stoica - Noi, Grupul Partidului Nalional Liberal, rdspundem
penal dacd vom fi vinovali pentru ceea ce dumneavoastr[ spuneli c[ nu e in legalitate.

Domnul Ionel Arsene - Am infeles, in qedinla urmitoare.
Domnul Mihai Doru Stoica - Nu existd a$a ceva. Domnule Hopqa, suntefi lider

de grup? Supuneli spre aprobare proiectul.
Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica, vedeli cd vd dau afard din sala de

Eedinle.
Domnul Mihai Doru Stoica - Da!i-m6. Chemali aprodul. Sunt in sala de jude catd?

Domnul Ionel Arsene - Ali votat un regulament.
Domnul Mihai Doru Stoica - Dafi-md afard din sa15 dac6 dumneavoastrd

considerali cd respectali intocmai regulamentul qi noi il incdlcdm suportdm noi rigorile
legii, cu tot respectul.

Domnul Onu Bogdan - Nu putem face de fiecare datb.
Domnul Mihai Doru Stoica - PAi cum facem domnule Bogdan, de fiecare datl

dupl cum dorili dumneavoastrS.



Domnul Onu Bogdan - Nu, dar n-are raport de specialitate, trebuia depus mai
devreme astdzi sau ieri.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Am infeles, nu este raport de specialitate.
Aparatul de specialitate arc la dispozilie 10 minute.

Domnul Valentin Constantin Stavarache - O o16.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - O ord ;i supunem la vot Ei suplimentdm ordinea

de zi.
Domnul Ionel Arsene in pedinta urmdtoare voi introduce proiectul

dumneavostrd pe ordinea de zi.in qedinla acelsta nu intr6.
Domnul Florin-Adrian HopEa - Alte proiecte sE votdm in cunoqtinli de cauzd, cu

5 minute inainte sau acum 2 orc ni s-a dat un proiect de hot[rdre considerat foarte
important.

Domnul Ionel Arsene - Proiectul de hotdrdre arc raport de specialitate, are tot.
Domnul Bogdan Buhuqanu - Trebuia s[-1 facd qi pe acesta.

Domnul lonel Arsene -Nu l-au fbcut.
Domnul Radu Tudorel - Cdnd s5-1 fac6?

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Haideli permiteli o pauzd de 10 minute si aib[
timp sd facd raportul de specialitate.

Domnul Ionel Arsene - Stali un pic s[ v5 citeasc5 domnul secretar.

Domnul Bogdan Bosovici - "Fiecare proiect de hot[rdre inscris pe ordinea de zi
a qedinlei consiliului este supus dezbateriinumai dacd este insolit de:

a) referatul de aprobare, ca instrument de prezerrtare qi motiyare, semnat de

iniliator;
b) rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de specialitate;
c) avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de specialitate" conform art.l36

alin. 8 din Ordonanlade Urgen![ a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ.
Domnul Ionel Arsene -Sunt acestea?
Domnul Mihai Doru Stoica -Sunt avizele comisiilor pozitiv sau negativ dar sunt

discutate pe comisii.
Domnul Ionel Arsene - Continudm. Propun ca cele 10 proiecte de hotlr0re

suplimentare sd fie analizate la punctele 13-22 de pe ordinea de zi, inaintea punctului
,,Diverse" ) care va fi renumerotat.

De asemenea, v-am transmis qi Decizia Camerei de Conturi Neam! nr.27 din
21.08.20t9 precum qi Raportul de audit nr.l5446 din 19.07.2019 incheiat in urma
acliunii de audit financiar al contului de execulie bugetar[ pe anul 2018 la nivelul
Unitdtii Administrativ Teritoriale Judelul Neam!, spre a fi inscrise la punctul ,,Diverse"
al ordinii de zi.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot propunerea de suplimentare a proiectului
ordinii de zi:

Cine este,, pootru"?



Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni DragoE-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,

Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulami Laurenliu-Cristinel) ;i 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Acioc6rldnoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[crdmioara, Banu Gabriela,
Buhu;anu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), suplimentarea ordinii de zi a fost
aprobatd.

Domnul Mihai-Doru Stoica - Tu cum votezi Amedeo?
Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica votul este secret, cum voteazd domnul

vicepreEedinte nu este problema ta.

Domnul Mihai-Doru Stoica - Totul e cu m6na sus. C[ am spus de ani de zile s5

punem tabela aceea? Nu l-am vdzut, cdnd e jos, cdnd e sus.

Domnul Ionel Arsene - Votul este cu mdna sus.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul ordinii de zi, cu suplimentdrile
aprobate:

Cine este,,pontru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pugcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
AciocdrlSnoae Aurel, Ag6leanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[cr6mioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), ordinea de zi afost aprobatd.

Domnul Ionel Arsene - inainte de a trece la primul punct, secretarul judelului
doreqte sd facd o precizare.

Domnul Bogdan Bosovici - In conformitate cu prevederile Ordonanlei de urgenld
a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes personal in
problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obligalia sd anunlali la inceputul
qedinlei. HotSr6rile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt nule de

drept.
Domnul Dionisie Dumitraqcu - Nu-mi exprim votul la proiectul de hotdrdre XX

(Proiectul de hotdrdre privind rectificarea bugetului Judefului Neam! pe anul 2019).



Domnul Laurenfiu-Cristinel Dulam6-Lapunctul X de la suplimentdri, respectiv

XXII de pe ordinea de zi (Proiectul de hotirdre privind sancfionarea unui funclionar
public) nu-mi exprim votul, avdnd in vedere cd face referire la o societate din Piatra
Neamf.

Domnul Eduard Corduneanu - Nu-mi exprim votul la proiectele de hotir0re VII
(Proiectul de hotdrdre pentru modificarea qi completarea Hotdrdrii Consiliului Judelean

Neam! nr. 3612018 privind atribuirea qi incheierea contractului "Delegarea prin
concesiune a gestiunii unor activit5li componente ale serviciului de salubrizare a

unitSlilor administrativ-teritoriale membre ale Asocialiei de Dezvoltare Intercomunitard
"ECONEAMT" din Zona 2, jtde[ul Neam!"), VIII (Proiectul de hot[rdre pentru
modificarea qi completarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam[ nr.3/2017 privind
atribuirea gi incheierea contractului "Delegarea prin concesiune a gestiunii unor
activit5li componente ale serviciului de salubrizare aunitSlilor administrativ-teritoriale
membre ale Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitard "ECONEAMT" din Zona 3,
judelul Neam!"), IX (Proiectul de hotdrdre pentru modificarea qi completarea Hotdrdrii
Consiliului Judelean Neam! nr.26512016 privind atribuirea qi incheierea contractului
"Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitdli componente ale serviciului de

salubrizare a unit[1ilor administrativ-teritoriale membre ale Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitard "ECONEAMT" dinZona 4, judelul Neam!").

Domnul Ionel Arsene - Mai este cineva? Nu? Atunci propun si intrdm in ordinea
de zi.

I. Proiect de hotlrire privind aprobarea Regulamentului de organizare qi

funcfionare a Consiliului Judefean Neam!.
Domnul Ionel Arsene - Invit comisia juridicd sd prezirfie raportul de avizare la

acest proiect:
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Florin Adrian Hopqa - O secund5, domnule preqedinte. Am o nelimurire,

imi cer scuze pentru cd ar fi trebuit sd cer inainte voie. Voiam sd intreb secretarul
judelului qi departamentul juridic dacd proiectele de hot[r6re privind aprobarea
regulamentelor de organizare qi funclionare plus aprobare de organigrame de funcfii...

Domnul Ionel Arsene - Are treabd cu punctul 1 de la ordinea de zi, domnule
Hopqa?

Domnul Florin Adrian Hopqa- Bineinfeles. P[i de asta am gi intervenit aici. Deci
dacd proiectele de care v-am zis mai devreme pot fi iniliate de orice consilier judefean,

de preqedinte, de vicepreqedinte. Asta voiam sd v[ intreb.
Domnul Ionel Arsene - Juridicul sau domnul secretar?

Domnul Florin Adrian HopEa - $i dacd are domnul secretar legea se poate uita la
art. 17 3 alin. 2, lit. c. (C odul administrativ).

Domnul Bogdan Bosovici -Laart.173 sunt atributiile Consiliului Judetean.



Domnul Florin Adrian Hopqa - Da, qi scrie acolo foarte clar cdregulamentul de

organizare qi funclionare ale aparatului de specialitate se fac lapropunereapregedintelui
consiliului judelean, bineinleles cu votul consilierilor judeleni; dac[ ne uitdm in
proiectul de hotdrdre scrie cS,,examindnd referatul de aprobare a domnului Laurenfiu-
Cristinel Dulamd adicd el qi nu preqedintele iniliazd la fel in referatul de aprobare gi in
raportul de specialitate.

Domnul Bogdan Bosovici -La art. 173 sunt atribuliile Consiliului Judelean, la
art.lgl atribuliile preqedintelui consiliului judefean, alin. 2,lita.,,intocmeEte qi supune

spre aprobare consiliului judelean regulamentul de organizare Ei funclionare a acestuia"
totodatS in lipsa preqedintelui este desemnat un vicepreqedinte care s[ exercite toate

atribuliile prevdzute de lege pentru preEedinte, domnul Laurenliu Cristinel Dulamd qi-a

exercitat acest drept.
Domnul Ionel Arsene - Domnul Dulami c6nd a semnat era preqedintele

Consiliului Judelean, in locul meu pentru cd avea dispozilie.
Domnul Bogdan Bosovici - Dupd cum vedeli referatul de aprobare este semnat

pentru pre qedinte, vicepre qedinte Laurenliu Cri stinel Dul am6.

Domnul Florin Adrian Hopqa - PAi atunci trebuia trecut preqedinte qi nu pentru
preqedinte qi nu in proiectul de hot[r6re cdar fi a domnului Laurenliu Cristinel Dulam[.
Referatul ar fi trebuit s5 fie al domnului pre;edinte.

Domnul Bogdan Bosovici - Cine semneazd, rdspunde.
Domnul lonel Arsene - Mergem mai departe. Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boac[ Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
AciocdrlSnoae Aurel, AgSleanu Lucian-Corneliu, Azoilei Ldcrimioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, LJngurianu Cristian), hotdrdrea a fost adoptatS.

II. Proiect de hotirffre privind apartamentarea unor imobile (construc(ii) ce

apar{in domeniului public al Jude(ului Neam{.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizarc la acest

proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget- avizfavorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur[ - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.



Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrl[noae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[crdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elenq Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin,
Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), proiectul de hotirdre a fost respins.

III. Proiect de hotlrire privind dezmembrarea unor imobile ce apar{in
domeniului public aI Jude(ului Neam!.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget- avizfavorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicl - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,perttn)"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 17 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boaci Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel, Ungurianu Cristian) qi 14 ablineri
(Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei
Ldcrimioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea,
Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai,
Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru), hotdrdrea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotlrire privind aprobarea temelor de proiectare aferente
unor obiective de investi{ii de interes jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezirfte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai PuqcaEu - comisia buget- avizfavorubi|,
Domnul Radu Tudorel - comisia culturl - ayiz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;



Domnul Aciocdrlsnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni DragoE-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcagu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu - Cristinel) Ei 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrldnoae Aurel, Ag[leanu Lucian-Corneliu, Azoilei Licrdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hot[rdrea a fost adoptati.

V. Proiect de hotlrflre privind aprobarea organigramei qi statului de func{ii
ale Spitalului Jude{ean de Urgen{I Piatra Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi"pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor OIga, Onu Bogdan, PuEcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrlinoae Aurel, Ag6leanu Lucian-Corneliu, Azoigei L[crdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hop;a Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin,
Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hot[rdreaa fost adoptatS.

YI. Proiect de hotirflre privind aprobarea Regulamentelor de organizare qi

func(ionare ale Serviciilor sociale de zi destinate copiilor din cadrul Direc(iei
Generale de Asisten{I Sociall qi Protec(ia Copilului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:
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Domnul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Cristian Ungurianu - O intervenfie, aq dori inainte de a supune la vot. Am

discutat qi la comisie cu personalul tehnic, redau incd o datd fondul proiectului de

hotSr6re este vorba de aprobar ea a 3 regulamente de organizare qi funclion are a 3 centre

de zi care sunt situate in,Piatra-Neam! practic in acelaqi amplasament, infelegem c5 din

2018 un centru de zi s-a imp6(it in 3 centre de zi speculalii se pot face multe pe aceastd

tem6, dar revenind la tema hotdrdrii existl in fiecare din cele 3 regulamente de

organizare qi funclionare la art.6, punctul 3 niqte condilii de incetare a contractelor de

servicii pe care eu, personal le consider abuzive. Am mai sesizat in cdteva rdnduri Ei

cdtre directorii DGASPC-ului qi ai Consiliului Judelean ci existd niqte situalii in care

beneficiarii externi ai acestor servicii depind efectiv, practic starea 1or de viald Ei de

moarte depinde de prestarea acestor servicii. Ori, la art. 6, punctul 3, condiliile de

incetare a acestor contracte de servicii nu respectd niqte realitdli. Sigur, exist[ niqte

standarde care nu sunt limitate.
Domnul Ionel Arsene - Care este intrebarca?
Domnul Cristian Ungurianu - Propunerea mea este s[ amdndm sau s[ respingem

provizoriu aceste regulamente in ideea in care ar putea fi reactualizate condiliile din
aceste regulamente de organizare gi funclionare, sunt situalii de discriminare unele chiar
din sfera penalului. Vd pot aduce oameni qi m[rturii, cet[leni, pdrinli ai copiilor cu
dizabihtd[i care au fost nedreptSlili in mod flagrant de acest tip de regulamente de

or ganizare qi funcfionare.
Domnul lonel Arsene - De acord. Supun la vot amdnareaproiectului de hotdr0re:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru" proiectul de hot6rdre a fost amdnat.

VII. Proiect de hotlr0re pentru modificarea qi completarea Hotir0rii
Consiliului Jude{ean Neam{ nr. 3612018 privind atribuirea qi incheierea
contractului "Delegtrea prin concesiune a gestiunii unor activitfl(i componente ale
serviciului de salubrizare a unitifilor administrativ-teritoriale membre ale
Asocia{iei de Dezvoltare Intercomunitarl "ECONEAMT" din Zona 2, jude(ul
Neam{".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest

proiect:
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrlsnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
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Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot[rdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 15 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin,
Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian,
Dulam[ Lauren]iu-Cristinel), 15 ablineri (Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurel,
Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan,
Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena,
Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-
Doru, Ungurianu Cristian) qi o neparticipare la vot (Corduneanu Eduard), proiectul de
hotdrdre a fost respins.

VIII. Proiect de hotlrffre pentru modificarea qi completarea Hotir6rii
Consiliului Jude{ean Neam{ nr.3l20l7 privind atribuirea gi incheierea contractului
"Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitili componente ale serviciului de
salubrizare a unitlfilor administrativ-teritoriale membre ale Asociafiei de
Dezvoltare Intercomunitari "ECONEAMT" dinZona 3, judelul Neamf".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - VA supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pontru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 15 voturi"pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni DragoE-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin,
Nistor Olga, Onu Bogdan, PuEcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian,
Dulami Laurenfiu-Cristinel), 15 ablineri (Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurel,
Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei Licrdmioara, Banu Gabriela, BuhuEanu Bogdan,
Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena,
Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-
Doru, Ungurianu Cristian) qi o neparticipare la vot (Corduneanu Eduard), proiectul de
hotdrdre a fost respins.
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IX. Proiect de hotirfire pentru modificarea qi completarea Hotir6rii
Consiliului Jude{ean Neam{ nr. 26512016 privind atribuirea gi incheierea
contractului "Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitifi componente ale
serviciului de salubrizare a unitifilor administrativ-teritoriale membre ale
Asocia(iei de Dezvoltare Intercomunitarl "ECONEAMT" din Zona 4, judeful
Neam{".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrlsnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 15 voturi"pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd D?r, Bourceanu Adrian, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin,
Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian,
Dulamd Laurenfiu-Cristinel), 15 ablineri (Acatrinei Dumitru, Acioc6rldnoae Aurel,
Ag[leanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[crdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan,
Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena,
Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-
Doru, Ungurianu Cristian) qi o neparticipare la vot (Corduneanu Eduard), proiectul de

hotlrdre a fost respins.

X. Proiect de hotir0re privind aprobarea organigramei qi a statului de
func(ii ale aparatului de specialitate al Consiliului Jude{ean Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil, iar la comisie s-a
prezentat Ei un poriect de amendament.

Domnul Ionel Arsene - Toatd lumea a primit amendamentul.
Avdnd in vedere prevederile art. 546lit.j) din Ordonanla de urgen!6 a Guvernului

nr.5712019 privind Codul administrativ, potrivit c6rora "numdrul maxim de posturi din
cadrul cabinetu1ui.... este: ... j) 6 posturi pentru cabinetul pregedintelui consiliului
judelean...", in temeiul prevederilor art. 191 alin. (2)lit. a) qi ale art.l94 din acelaqi act
normativ, propun modificarea organigramei qi a statului de funclii ale aparatului de
specialitate al Consiliului Judelean Neam!, prevdnfie in anexa nr. 1 qi nr.2la proiectul
de Hotdr6re, in sensul suplimentdrii cu un post de consilier la Cabinetul Pre;edintelui in
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schimbul anul6rii propunerii de infiinlare a postului de personal contractual, de execulie
de referent, studii medii, treapta profesional[ IA in cadrul Compartimentului Logistic[
al Serviciului Administrativ, Protocol Ei intrelinere, Direc\ia Achizilii qi Logisticd,
prevdztt in statul de funclii lapoz.20l.

in mod corespunzdtor se va proceda la renumerotarea corespunz[toare a

posturilor prevdztfie in statul de funcfii al aparatului de specialitate al Consiliului
Judelean Neam!.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisia juridic6 sd prezinte raportul de avizarc la
acest proiect:

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, PuqcaEu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
AciocdrlSnoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoileil[crdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), amendamentul a fost aprobat.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boaci Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulami Laurenfiu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrldnoae Aurel, Agileanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[cr[mioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hotirdrea a fost adoptatd.

XI. Proiect de hotlrire privind darea unor bunuriin administrarea Direcfiei
de Administrare a Parcului Na{ional Ceahl5u.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile de specialitate s5 prezinte rapoartele de

avizare la acest proiect.
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - av\z favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot[rdre:
Cine este,,pentru"?
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Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi"pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boac[ Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel) Ei 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrldnoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[crdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), proiectul de hot[rdre a fost
respins.

XII. Proiect de hotlrire privind modificarea qi completarea unor hotiriri
ale Consiliului Jude{ean Neam!.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrl6noae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, DumitraEcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hotdrdrea a fost adoptat[.

XUI. Proiect de hotlrire pentru aprobarea Programului pentru acordarea
finanfirilor nerambursabile, valabil pe anul 2019 - sesiunea a III-a.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia cultur[ - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bouroeanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
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Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 17 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragog-Nicolae,

Baciu Vasile, Boac[ Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulam[ Laurenfiu-Cristinel, Ungurianu Cristian) ;i 14 ablineri
(Acatrinei Dumitru, AciocdrlSnoae Aurel, AgSleanu Lucian-Corneliu, Azoilei
L[cr6mioara, Banu Gabriela, BuhuEanu Bogdan, HopEa Florin-Adrian, Ciudin Mircea,
DumitraEcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai,
Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru), hot[rdrea a fost adoptat[.

XIV. Proiectul de hotlrffre privind infiin{area Uniti{ii Jude{ene de Achizi(ii
Centralizate Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule preqedinte inainte sd supuneli la vot

cdteval6muriri pe care nu am reuqit s[ le am la comisie.
Domnul lonel Arsene - V[ rog!
Domnul Florin Adrian Hopqa- Se infiinleazdUnitatea de Achizilii pe tot judelul

care o s5 coordoneze tot ce inseamnd achizitii la unitdli subordonate qi aflate in
coordonarea Consiliul Judelean. intrebareamea este ce se iniampli cu, compartimentele
din cadrul fiecirei structuri subordonate. De exemplu la Carmen Saecualare poate sunt

2 persoane care se ocupd in momentul acesta de achizilii publice, alte 5 la spital, altele
la centrele de educalie incluzivd. Ce se intdmpli cu oamenii care ocupi in acest moment
funclii qi au in fiEa postului aceste responsabilit{i?

Domnul lonel Arsene - MA aqteptam sd md intrebali de scop.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu, scopul 1-am citit.
Domnul Ionel Arsene - Dar scopul era cel mai important aici. V[ rdspundem

imediat. Domnul Chifei?
Domnul Cdtdlin Chilei, administratorul public al judelului Neam! - Nu este

obligatoriu ca in totalitate achiziliile publice derulate de unit6li1e subordonate sd se facd
cu aceastd unitate, cu doar cu anumite categorii se vor face, cea mai mare parte a 1or.

Acum, fiecare dintre unitdlile subordonate va decide asupra oportunitdlii plstrdrii sau

nu a compartimentului qi cum vor fi preluali in cadrul unitdfli, cealaltdparte probabil va
rimOne acolo.

Domnul Ionel Arsene - Mullumim!
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Domnul Florin Adrian Hopqa - Dupd rdspunsul domnului administrator public
nu mi se pare oportun. Ar trebui ca propunerea dumneavoastrd s[ vin[ la pachet cu
diminuarea posturilor pentru fiecare pentru cd infiinldm posturi care acum sunt.

Domnul Ionel Arsene - O parte din ei vor fi preluali de Unitatea Judelean[ de

Achizilii Centralizate Neam!. Gdndili-vd cd dacd facem achizilii centralizate qi vd dau
doar un singur exemplu: cumpdrdm cartofi centralizat pentru toate unitAlile din
subordinea, nu mai cump[rd unul 200kg, unul 500 kg Ei tot ceea ce aveli nevoie pentru
aceste unitd1i. Eu spun, mE rog nu qtiu dacdjumitate de bani dar sigur cel pulin 25-30%
facem economii din banii aceqtia.

Dup[ cum qtili 60Yo din bugetul judelului se duce pe aceste uniti1i. Se vor face
niEte economii foarte mari. Am infeles punctul dumneavoastrd de vedere c[ vreli sI qti]i
unde pleac[ X qi Y nominal.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Deci rdmdn niqte persoane frrd atribufii. Le ludm
achiziliile, ei nu mai fac achizilii qi rim6n acolo.

Domnul Ionel Arsene - Haideli sd vedem scopul pentru cd asta ne intereseazd.
Dumneavoastr[ spuneli cd rim6n 2,3,5 oameni care sunt pldtili qi acolo care pot costa
10 lei darnu facem asta care poate sd aducdbeneficii judelului dezeciqi sute de miliarde
pentru cd ne intereseazd ce facem noi cu cei2, e politic[ abordarea de acum.

Domnul Cristian Ungurianu - tmi permiteli o intrebare domnule preqedinte la
acest proiect de hot[r6re? Chiar voiam si v[ intreb de scopul infiinldrii acesteia.

Domnul Ionel Arsene - Vreli sd mai spun odati?
Domnul Cristian Ungurianu - Vd intreb de scopul ei in ideea in care dac[ s-a

frcut un studiu privitor 1a economia financiard care s-ar face prin achizilia centralizatd,
a cartofilor, dacd, acea economie de bani justifici infiinlarea a 9 posturi.

Domnul Ionel Arsene - Nu numai a cartofilor, atenfie! Tot ce inseamn[ achizilii
pe centrele subordonate ale Consiliului Judelean Neam!.

Domnul Cristian Ungurianu - $tim, am inleles asta. Eu personal n-am identificat
alt element cor_nun intre DGASPC, spital, muzeu Ei CMJ, decdt cartofi qi hdrtie igienic6.

Domnul Ionel Arsene - Identificali qi vedeli ce inseamn[ sd facefi achizilii
cerrtralizate.

Domnul Cristian Ungurianu - Cineva de la Consiliul Judelean a fbcut un studiu
vis-a-vis de economia
scontat[?

Domnul Ionel Arsene - Binein]eles.
Domnul Cristian Ungurianu - Putem s5-1 avem qi noi?
Domnul Ionel Arsene - Dacd solicitali, o s6-1 aveli.
Domnul Cristian Ungurianu - il solicitim acum in ideea in care sd fie chiar util

dar dacd am aveapartea asta de studii de fezabilitate generic vorbind.
Domnul Ionel Arsene - Ca s6 nu facem aici polemicd o sd vi-l punem la

dispozilie.
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Domnul Cristian Ungurianu - Bine, mullumim deocamdatS.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrl[noae Aurel, Ag[leanu Lucian-Corneliu, Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hotdrdrea a fost adoptatd.

XV. Proiect de hotirire privind aprobarea unui acord de asociere pentru
realizarea unei ac{iuni de interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - av\z favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotSrdre:
Cine este ,,pentnt"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

XVI. Proiect de hotirflre privind aprobarea listei produselor care vor fi
distribuite in cadrul Programului pentru qcoli al RomAniei gi a misurilor educative
aferente, pentru anul ;colar 2019 -2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Cristian Ungurianu - Domnule preqedinte, o micd rectificare la acest

proiect. Acum, na, s-a stabilit o majoritate, probabil o si treacd dar eu lin si vd atrag
ategia asupra unui aspect: din 12 milioane de lei acordali de Consiliul Judelean pentru
acest program, 2 milioane aproape se duc pe informare, haideli sd ne gdndim in ce ar
consta informarea copiilor din judelul Neam! vis-a-vis de necesitatea unei alimenta{ii
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cu corn, cu lapte, cu mere, copii poate care merg flimdnzi la qcoa16, vi se pare normal
sd aruncdm 2 milioane de lei din banii judelului pentru informare?

Domnul Ionel Arsene - Este un proiect.
Domnul Mihai-Doru Stoica -Aqa s-a niscut acest proiect?
Domnul Cristian Ungurianu - Sunt alte domenii de activitate in care suntem,

(neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica, proiectul e de pe timpul prietenului

dumneavoastrd Pruteanu. Aqa s-a ndscut.
Domnul Mihai Doru Stoica - N-are treabd.
Domnul Florin-Adrian - Dacd domnul Vasile Pruteanu a greqit de acum trebuie

sd persistdm in greqeli.
Domnul Mihai Doru Stoica - $i trebuie sb persist[m in prostie?
Domnul Ionel Arsene - Nici pe mine nu m[ intereseazd qi eu cred cd e o prostie.
Domnul Mihai Doru Stoica - Suntem in calitate de legislativ aici.
Domnul Florin-Adrian Hopqa - 56 dai 1,8 milioane pe mdsuri educative? Sunt

inv[fafi cum sd muqte din mdr?
Domnul Ionel Arsene - Am in{eles intrebarea domnule Ungurianu. Doamna

Adriana Bosovici?
Doamna Adriana-Elena Bosovici (director general al Direcliei Generale Buget-

Finan{e din cadrul Consiliului Jude}ean Neam!) - Banii aceianu sunt din bugetul nostru.
Sunt din sumele de TVA.

Domnul Mihai Doru Stoica - De oriunde ar fi.
Domnul Florin-Adrian Hopqa - Nu sunt tot banii noqtri, banii statului?
Doamna Adriana-Elena Bosovici - Conform Hot[rdrii de Guvem aqa sunt

impdr{i}i. Nu-i cheltuim pe toli pentru cI nu avem ce face cu 2 milioane, la sfdrEitul
anului ei vor fi redistribuili in altdparte qi unde va fi nevoie.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Dumneavoastrd nu spuneli cd a greqit domnul
Pruteanu ci cei aflafi la guvernare, deci PSD-u1.

Domnul Ionel Arsene - Am zis cd e de pe timpul domnului Vasile Pruteanu, nu
cd el e vinovat, cum sd-l acuz eu pe dumnealui?

Domnul Mihai Doru Stoica - Ne-a indicat noud Guvemul cum sd cheltuim aceqti
bani? S[-i invildm cum sd mestece sau cum?

Doamna Adriana-Elena Bosovici - Sunt vizite la ferme, sunt niEte mdsuri.
Domnul Mihai Doru Stoica - Banii din bugetul nafional sunt banii din taxe Ei

impozite. Avem calitate legislative qi ar trebui s5 ne mai uit[m la titulatura proiectului.
Domnul Ionel Arsene - Se uitd cet6leni la noi!
Domnul Mihai Doru Stoica -Dar, pot sd se uite! Pentru cE rdde lumea de noi.

impirfim banii aceqtia de aiurea.
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Domnul Ionel Arsene - Este ultima datd cdnd mai permit aqa ceva in plenul
Consiliului Judefean, domnule Stoica qi vd atenlionez cd data viitoare v[ dau afard din
sala de qedinle.

Domnul Mihai Doru Stoica - Foarte bine! Chemali aprodul, dar nu se poate.
Domnul Ionel Arsene - incd odatd v[ spun, aici nu e b6lci domnule Stoica.
Domnul Mihai Doru Stoica - B61ci faceli dumneavoastr6 in proiectele de hotirdre

pe care le iniliafi.
Domnul Ionel Arsene - Nu e bdlci domnule Stoica, este plenul Consiliului

Judelean.
Domnul Mihai Doru Stoica -Nu e oportun s5 modificdm o sumS dar e oportun sE

repartizdm ceva pe mediatizare qi conqtierrtizare c5 vine de la Guvern.
Doamna Adriana-Elena Bosovici - De la Uniunea Europeand se vor lua banii

aceqtia.
Domnul Mihai-Doru Stoica - De acord cu dumneavoastr[.
Doamna Adriana-Elena Bosovici - Mdsurile acestea sunt obligatorii.
Domnul Ionle Arsene - VA dali seama doamnd ci de unde s[ ;tie cei de la

Uniunea European[, s5 aibd xirta experienld pe chestia asta ca domnul Stoica. Bun
domnule Ungurianu.

Domnul Cristian Ungurianu -Dac6-mi permiteli s6-mi continui ideea banii vin de
la Uniunea Europeand dar noi nu putem schimba procentul? 20% sd mearg5 laplantarea
unor copaci?

Domnul Ionel Arsene - DacI afi fi fost un pic atent, ali fi auzitr[spunsul doamnei
Bosovici c[ nu se cheltuie aceqti bani qi c6la urm[ se qi redistribuie.

Domnul Cristian Ungurianu - Nu putem anticipa procesul acesta. 2%o pefiru
informare qi restul de 98o/o pentru produse (neinteligibil).

Domnul Ionel Arsene - Am infeles, nu se poate.
Domnul Cristian Ungurianu - Cine ne impiedicS?
Domnul Ionel Arsene - Legea.
Domnul Cristian Ungurianu - Nu qtiu dar nu vid nici in raportul de specialitate,

nu vdd reglementarcain vigoare.
Domnul Ionel Arsene - V-am rlspuns, haideli s[ trecem mai departe. Supun 1a

vot proiectul de hotSrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boac[ Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
AciocArl6noae Aurel, Ag[leanu Lucian-Corneliu, Azoilei L[crimioara, Banu Gabriela,
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Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hotdrdrea a fost adoptatd.

Domnul Cristian Ungurianu - in principiu eu sunt de acord cu proiectul dar nu
in forma respectivd.

Domnul Ionel Arsene - Deci nu vreli sd ddm corn ;i lapte la copii. Afi votat
impotriva proiectului care dd alimente la copii.

Domnul Mihai Doru Stoica - Aqa ali infeles dumneavoastrd cd am votat
impotriv6.

XV[. Proiect de hotirire privind acordarea unui ajutor individual de
minimis in favoarea Societl(ii Comerciale DRUPO NEAMT S.A..

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Drago;-Nicolae,

Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu-Cristinel) qi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrldnoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hop;a Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc
Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin,
Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), proiectul de hot6rdre a fost respins.

X\IIII. Proiect de hotlrdre privind aprobarea unui acord
Comuna Agapia pentru finanfarea in comun a unei activiti{i de
judefean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de
proiect:

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6 - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr0re:
Cine este ,,pentru"?

de asociere cu
interes public

avizare la acest
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Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

XIX. Proiect de hotir6re privind aprobarea temei de proiectare aferentl
obiectivului de investi{ii de interes judefean ,,Construcfia unui spa(iu acoperit
pentru recuperarea copiilor cu dizabiliti{i".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s6 prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrl[noae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviz favorabil.
Domnul Cristian Ungurianu - imi permiteli o interpelare. Vedem din materialele

de la acest proiect de hotdrAre cd o clSdire de 32 mp gi o piscind de 12 mp unneazd aft
realizatd in cadrul Centrului de servicii Piatra Neam!. In schimb sare in ochi suma
alocatd pentru studiul de fezabilitate, adicd pentru o clddire de 32 mp dumneavoastrd
propuneli alocarea pentru studiu de fezabilitate 165.000 lei. Cu banii aceqtia putem
construi clEdirea. intreb dacb e oportun.

Domnul Mihai-Doru Stoica - Cred c5 e greqitd cifra.
Domnul Cristian Ungurianu - Sau poate e o greqeah in documentafii. E o piscind de 12

mp, SF de 165000?
Domnul Doru Gavriliu Conache (director executiv al Direcliei Investifii,

Programe qi InfrastructurdJudelean[) - Ori cd e mai micd, ori c[ e mai mare datele sunt
aceleaqi. Nu se misoarila metru pdtrat.

Domnul Cristisan Ungurianu - E un SF pentru un drum 25000 lei, pentru o piscind
de 12 m este 165.000 lei?

Domnul Ionel Arsene - Aici stali un pic trebuie sd fie o greqeald nu se poate sd

pldtim 165000 lei la o clddire de 30mp.
Domnul Cristian Ungurianu - Cred cd e o greqeald, o fi o virguld pus[ greqit.
Domnul Doru Gavriliu Conache - A fost o evaluare fbcutd inilial Ei in urma

procedurilor de licitalie va fi contractatd dupd preful cel mai mic.
Domnul Mihai-Doru Stoica - Domnule preqedinte cine este iniliatorul acestui

proiect de hotirdre?
Domnul Ionel Arsene -Haidefi sd amdndm acest proiect de hotSrdre.

Domnul Mihai-Doru Stoica - il induceli pe domnul preqedinte in eroare.
Domnul Ionel Arsene - O si mi uit pe ea ;i vedem.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Poate e execufie.
Domnul Mihai-Doru Stoica - Poate sd fie proiectare cu execufie.
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Domnul Cristian Ungurianu - Nu, e doar SF. Noi aprob[m doar tema de

proiectare, nu putem aproba (neinteligibil) de reglementare aproiectului.
Domnul Ionel Arsene - Propun amdnarcaproiectului de hot[r6re.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", proiectul de hotdrdre a fost amdnat.

XX. Proiect de hotirffre privind rectificarea bugetului Jude{ului Neam{ pe

anul 2019.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot[r6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abtine cineva?
Cu 16 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boac[ Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, PuEcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu-Cristinel), 14 ablineri (Acatrinei Dumitru,
Aciocdrlinoae Aurel, AgSleanu Lucian-Corneliu, Azoi\ei Licr[mioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea, Isciuc Mihaela-Elena, Lucaci
Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru,
Ungurianu Cristian) qi o neparticipare la vot (Dumitraqcu Dionisie), proiectul de hotirdre
a fost respins.

XXI. Proiect de hotlrire privind unele mlsuri pentru proiectul de interes
jude{ean ,,Reabilitare gi modernizare Ambulatoriu Integrat de Specialitate din
cadrul Spitalului Jude(ean de Urgen{I Piatra Neam{".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Acioc0rlsnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - avizfavorabil.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule preqedinte, voiam s[ intreb aparafiil

tehnic cdte pagini are anexa 1, respectiv documerrtallatehnico-economicd qi s[ ne spund
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la ce or[ au trimis acest document inainte sd supunem la vot cd dacd are cdteva sute de
pagini, pentru cd arc qi mi-l trimite cu 2 ore inainte, ftzic ru am timp s5-1 parcurg qi e un
proiect extrem de important ambulatoriul de la Spitalul Judelean care din toatd inima
doresc s6-1 votez.

Domnul lonel Arsene - Am infeles, nu vreli s5-l votafi.
Domnul Florin Adrian Hopga - Vreau sd ni se spun6 c6te pagini are, nu pentru cd

proiectul de hotdrdre are 18 pagini, dar anexa I cu studiu cu tot.
Doamna Daniela Pdrdu (qef Serviciu Proiecte Europene din cadrul Direcliei

Investilii, Programe Ei Infrastructurd Judeleani din cadrul Consiliului Judelean Neam!)-
Solicitarea de clarificare a venit la sfdr;itul programului de lucru, proiectul a operat
modificdri, abia azi an primit e mail-ul, vd dni seama e mffi qi am avut mai mult de
lucrat la el.

Domnul Ionel Arsene - Domnule HopEa, credefi-md cd e bine ce scrie acolo,
facem spitalul dar nu e problemd dacd,nu vreli sd votafi.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Dar nu e cu rdttate, doamne fereqte!
Doamna Daniela Pdrdu - Proiectul este in evaluare, po 4 septembrie deja avem

vizitd la teren qi trebuie s5-1 aprob[m.
Domnul Ionel Arsene - Am infeles.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Ne puteli spune cdte pagini are documen{ia, anexa

1, aproximativ?
Doamna Andreea Roxana-B616u (qef Serviciu Gestionarea Documentelor,

Evidenla Lucrdrilor Consiliului Judelean qi Editarea Monitorului Oficial al Judelului
din cadrul Consiliului Judelean Neam!) - Pot sd vd spun eu: au fost 273 de pagini in
prima parte format ,{4 qi 85 de pagini care ulterior au fost transformate in format 43.

Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Confirmali Ei c6le-1i trimis qi cu 2 ore
inainte?

Domnul Florin Adrian Hop;a - Le-afi trimis cu 2 ore inainte, sunt cAteva sute de
pagini.

Domnul Ionel Arsene - Suntem contracronometru.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu puteli si spuneli cd suntem r6u-voitori.
Domnul Ionel Arsene - Am infeles, credefi-md c5 qi noi cum le primim
Domnul Florin Adrian Hopqa - Si le iau sd le numdr imi ia
Doamna Andreea Roxana-Bdldu - Dacd-mi permiteli, formatul ,A3 nu poate fi

transmis.
Domnul Florin Adrian Hopqa -Fizic ali vrut s6-1 dali la comisie dar ce si fac

cdnd pot sd studiez?
Doamna Daniela P6rdu - Documentfiia tehnico-economic[ a fost aprobatd deci

noi intrdm acum din nou doar pentru actualizarea manoperei.
Domnul lonel Arsene - Acelea se presupune c6le-afi citit domnule Hopqa.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Sunt citite.
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Domnul lonel Arsene - Au fost odat6.

Domnul Florin Adrian HopEa - Eu qtiu c[ s-au modificat dar nu qtiu ce s-a

modificat.
Domnul Valentin Constantin Stavarache - Am vdnttcl o (neinteligibil) costd mai

mult dec6t o piscin6.
Domnul Neculai Puqcaqu - E o revenire la documentalie.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot6r0re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Cu 17 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Baciu Vasile, Boaci Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel, Ungurianu Cristian) Ei 14 ablineri
(Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei
Licr6mioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin Mircea,
Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai,
Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru), hotdrdrea a fost adoptat6.

XXII. Proiect de hotdr0re privind sanc{ionarea unui func(ionar public.
Domnul Ionel Arsene - Invit comisia juridicd s[ prezinte avizulla acest proiect.
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - intrucdt acest proiect este cu privire la persoane, este

necesar sd recurgem la vot secret.

Ydprezint urm5toarea procedurl de vot, prevdzttd de regulamentul de organizare
qi funclionare a Consiliului Judetean Neam!:

Fiecare consilier va primi un buletin de vot pe care este inscris numele persoanei
ce face obiectul proiectului de hot[r6re, precum qi doud opliuni, rcprezerrtate de cuvintele
,rDA" $i,NU".

Intrdnd in cabin6, consilierul va incercui cuvdntul ,,DA", dacd votul siu este
pentru destituire, sau cuvdntul ,NU", dacd votul sdu este impotriva destituirii.

Domnul Florin Adrian Hopqa - O secund6. Procedural, fiind un proiect transmis
mai tdrziu. cu 5 minute inainte aq fi vrut ldmuriri suplimentare pentru cd n-am apucat
s6-1 parcurgem qi o si rog pe cineva de la Direclia Juridicd sd ne spun[ despre ce este

vorba in detaliu.
Domnul Mihai-Doru Stoica -Nu, eu zic mai degrab[ Comisia de disciplin[ sd ne

explice pentru cd ei sunt cei care au deliberat. Nou[ ne-au dat o formi de prezentare a
proiectului cu punct de vedere votdm sau nu votdm oricum capul este tdiat.

Domnul Ionel Arsene - Comisia de disciplind, domnule Stoica a dat un vot ce nu
trebuie influenlat de nimeni. Nu vi bdgati pe un teren unde nu e bine si vd sfdtuiesc s5
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nu faceli asta. Haideli s[ intreb[m comisia juridic6 despre ceea ce vd intereseazd dupd
care sd purcedem la vot.

Domnul Mihai-Doru Stoica - Spuneli domnule secretar, luminali-ne.
Domnul Bogdan Bosovici - tn data de 28 februarie a r6mas definitiv raportul

Agenliei Nalionale de Integritate in ce o prive;te pe doamna Cristina Pdvdluld prin care

s-a constatat cd s-a aflat intr-o stare de incompatibilitate. ANI a trimis la Consiliul
Jude{ean, la Comisia de disciplind pentru a lua mdsurile ce se impun. Comisia de

disciplind a propus cu 2 voturi ,, pentru" ;i o opinie separatd destituirea din funclie a
doamnei Pdv51u!6. S-arealizat referatul de aprobare, raportul de specialitate, proiectul
de hotdrdre de consiliu care este supus dezbaterii dumneavoastrd.

Domnul Mihai-Doru Stoica - Am citit raportul ANI art.22, art.25 din actul
normativ, cei 2 colegi au citit din punctul 3 din art.22, temei pentru eliberarea din
funclie. Stop.N-au citit mai departe or, dupd caz constituie abatere disciplinar[ cu
mustrare sau avertisment.Au hotdrdt prin vot trimiterea doamnei acas6. Eu nu am nicio
treabd pentru cd la inceputul mandatului am zis cei vechi ii promovim dacd sunt
competenli dupd mergem la cooptare in exterior dar dacd astdzi n-a!i vrut sd votali ca
cei care au dus frdiele acestui legislativ cu ani in urmd qi-n prezent excluderea, cei mai
in v6rsti care aveli qtate vechi vd vine rdndul ca sd qtili. Adicd azi noi inventim coada
la prunb. ANI nu d5 prin verdict trimiterea doamnei Pdvdlu!6 acas[. R[mdne la
latitudinea noastrS dar nu este ortodox.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica a fost o comisie de disciplind votatS de

dumneavoastr[.
Domnul Mihai-Doru Stoica - Procedural aveli dreptate domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Credeli cd mie imi convine situalia aceasta?

Domnul Mihai-Doru Stoica - Putea sd ia altd decizie.
Domnul Ionel Arsene - Ah, putea!
Domnul Mihai-Doru Stoica - Ne uitdm pe alte spele din alte judefe, UAT

comunal, municipal, oriqenesc.
Domnul Ionel Arsene - N-aq vrea s5 mI bag pe terenul acesta pentru cd nu pot eu

sd induc qi nici nu vreau sd fac chestiunea asta ce putea sd facd aceastd comisie de
disciplin6, noi ludm azi act de Comisia de disciplin[ eu ca preqedinte de Consiliu
Judelean sunt obligat de lege s[ vd propun aceastd chestie in plen. Dumneavoastr[ pute]i
sd votali prin vot secret in cunoqtin![ de catzd.

Supun la vot propunerea de procedurd.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abfine cineva?
Cu 30 voturi "pentru" qi o neparticipare la vot (Dulamd Laurenliu-Cristinel),

procedura de vot secret a fost aprobatS.
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Domnul Nicolae Puqcaqu - Domnule preqedinte, dac6-mi permiteli fiind aqa o

situalie totuqi speciald pentru cd nu ne-am mai intdlnit chiar dacd zice domnul Stoica,
c[ suntem in etate s[ vot[m qi apoi si ne pard rdtt, eu v-aq propune s[ 1u6m o patzd
mdcar de 5 -10 minute s[ ne intdlnim grupurile de consilieri PSD, PNL, PMP ca sd

putem
Domnul Mihai-Doru Stoica - Eu am vorbit pentru mine. Spunea domnul

preqedinte ci e camera aceea acolo, in spate.

Domnul Ionel Arsene - La vot domnule PuEcaqu. Puteli si votali cum vreli
dumneavoastrS. tnc[ odatd nu avem ce negocia pentru cd de la Comisa de disciplini a

venit o chestiune noi suntem obligali de lege sd facem chestia aceasta.

Domnul Bogdan Onu - 56-1 supunem la vot.
Domnul Nicolae Puqcaqu - Supunem la vot da nu qi cum si votdm.
Domnul Ionel Arsene - V-a spus cineva cum sd votafi?
Domnul Bogdan Onu - Nu.
Domnul Nicolae Puqcaqu - Nu, dar era doar pentru o ldmurire.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisia de validare si demareze procedura de vot.

(pauzd)

Secretarul Judelului face apelul nominal al consilierilor judeleni care iqi exercitS
votul in cabin6.

Membrii comisiei de numdrare a voturilor se retrag pentru a numdra voturile
exprimate.

(pauzd)

Reluar ea lucrdrilor S edinlei.

Domnul Ionel Arsene - Domnule secretar vi rog sd spuneli cine a participat a

vot?
Domnul Bogdan Bosovici - Au participat la vot un numdr de 16 consilieri

judefeni, 14 nu qi-au exprimat votul, domnul Laurenliu Cristinel Dulami a amtntat de
la inceputul qedinlei cd are un interes personal qi nu poate participa la vot.

Domnul Nicolae Puqcaqu - $i cu precizarea sI depunem la procesul verbal lista
cu cei care au votat qi cu cei care nu au votat.

Domnul Ionel Arsene - VA rog s6-i nominalizafi.
Au fost 16 voturi exprimate (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-

Nicolae, Baciu Vasile, Boac[ Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu
Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel,
Asaftei Ion, Luca Iulian, Ungurianu Cristian), 14 consilieri judefeni nu qi-au exercitat
dreptul la vot (Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurel, AgSleanu Lucian-Comeliu,
Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Ciudin
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Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-
Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru) Ei o neparticipare la vot
anunlatd la inceputul ;edinfei (Laurenfiu Cristinel Dulami).

Domnul Nicolae PugcaEu - Proces verbal privind rezultatele votului exprimat
pentru sancfionarea unui funclionar public

in conformitate cu prevederile Codului administrativ, comisia de validare s-a

intrunit in sedinti astdzi, 27 august 2019, pentru a verifica rezultatele votului exprimat
sanclionarea unui funcfionar public.

A fost inscrisd pe buletinele de vot:
- Cristina PAvArurA.
Dupd deschiderea urnei qi numdrarea buletinelor de vot, s-au constatat

urmdtoarele: au fost 16 voturi exprimate, 15 voturi sunt valabile, 1 vot a fost anulat.
S -au oblinut urmlto arele r eztltate:
- 4 voturi ,,DA" - pentru destituire ;

- 11 voturi ,NU" - impotriva destituirii;
- 1 vot NUL.
Av0nd drept criteriu cel mai mare numdr de voturi, rapofiat la majoritatea

consilierilor prezenli qi care qi-au exprimat votul, comisia de validare constat[ c[ nu s-a

intrunit cvorum de voturi pentru uDA", respectiv pentru destituire.
Au semnat toli cei 5 membri ai comisiei de validare.
Domnul Ionel Arsene - Mullumesc domnule preqedinte. Proiectul de hotdrdre a

fost respins.

XX[I. Diverse:
Domnul Ionel Arsene - La punctul Diverse avem:
Decizia Camerei de Conturi Neam! nr.27 din2I.08.2019 precum qi Raportul de

audit nr.15446 din 19.07.2019 incheiat in urma acfiunii de audit financiar al contului de
execulie bugetard pe anul 2018 la nivelul Unitdlii Administrativ teritoriale Judelul
Neam!.

Avem in sa15 un domn Corneanu Nicu. V[ rog sd luali cuv6ntul in plenul
Consiliului Judelean.

Domnul Corneanu Nicu - Domnule preqedinte eu am mai fost in qedinla
consiliului cu aceastd problem[: dotarea spitalului cu acel microscop. Vreau s[ rlmdn
in continuare cu ideea cE am incredere in cuvAntul oamenilor, numai c5 de la acea
qedinld qi p6nd in prezent nu s-a intdmplat nimic ba mai mult acel microscop nici n-a
fost trecut pe lista cu dot[ri. intr-adevdr bani s-au dat odatdpentru acel microscop numai
cd banii ajungdnd la spital pe vremea domnului doctor Lazdr s-a ajuns la concluzia cd
nu e necesar acest microscop qi ci banii au fost direclionali pentru seclia ORL, a
domnului doctor.
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Eu aq vrea sd intreb dac6 din Consiliul Judelean, deci cei care rdspund de

Consiliul Judelean au fEcut vreo vizitd Secfiei de Oftalmologie? A rdmas ultima seclie,
cea de la ORL este supradotatd,, a$a cum trebuie, iar la seclia oftalmologie se opereazd
cu un microscop vechi qi nu vreau s[ mai fac o altd afrcma{ie pentru cd cred cd s-ar
intdmpla altceva.

Domnul Ionel Arsene - Tot ceea ce au cerut cei de la spital, pe fiecare seclie a
fost aprobat de c[tre Ministerul S[ndtitii. Nu gtiam cu ce subiect venili pentru c[ aq fi
venit qi cu lista.

Doaman Adriana -Elena Bosovici - Eu am lista: un microscop operator pentru
chirurgie este pe 1ist5.

Domnul Ionel Arsene - Este pe list5, este achizilionat inseamnd c[ o s[-1 avem.
Domnul Corneanu Nicu - Cum amzis, vreau s5 rdmdn cu increderea in cuvdntul

oamenilor.
Domnul Ionel Arsene - SA qtifi cd aici noi la Consiliul Judelean Ei plenul

Consiliului Judelean am fbcut tot ceea ce trebuie ca la Spitalul Judelean sd nu lipseascd
nimic. Toate sumele de bani solicitate de Spitalul Judefean au fost alocate, toate sumele
solicitate cdtre Ministerul Sdndt[fii pentru dotare, au fost aprobate, nici un singur cent
n-a fost diminuat din sumele solicitate ctre Consiliul Judelean qi cdtre minister. Aici line
de qefii de seclie dac[ au frcut solicitdrile cuprinzdnd Ei acest microscop, dar din ceea
ce imi spune doamna director Adriana Elena Bosovici este prins qi este in achizilie.

Domnul Comeanu Nicu - Dac[-mi permiteli, anul acesta sau?

Domnul Ionel Arsene - Anul acesta. P0n5 la sfdrqitul anului se achizilioneazd
pentru cd banii sunt prinqi pe investilii pdn[ la sfhrqitul anului.

Domnul Corneanu Nicu - MA bucur s[ aud acest lucru.
Domnul lonel Arsene - VA mullumesc pentru interes.
Domnul Corneanu Nicu - Eu vd multumesc si rdm6ne sd cred in continuare in

cuvdntul oamenilor.
Domnul Ionel Arsene - Mulfumesc! Cine mai este in sa15 pentru alua cuvdntul?

ROSAL-u1? Nu mai sunt. Aq vrea sd vi anun! o veste tristi pentru administralia din
judelul Neamf: primarul comunei Ion Creangi domnul Prichici a decedat acum jumdtate
de ori qi dacd sunteli de acord aq vrea sd pistrdm un moment de reculegere.

Dumnezeu s[-1 odihneasc5 in pace qi noi s6-i purtim o amintire frumoasE pentru
cd a fost unul din cei mai buni primari din judelul Neam{.

Dacdla punctul Diverse mai aveli dumneavoastrd probleme de ridicat?
Domnul Florin Adrian HopEa - Domnule preqedinte aq vrea sd solicit Direcliei

Juridice si ne faci un raport, o comparalie intre situalia domnului consilier judelean
Vasile Baciu qi situalia doamnei Cristina P[v51u!5 pentru cd ambele au niste decizii si
rapoarte de la ANI qi in plus ambele spele u, o d.ririe de la inalta Curte de Casalie ii
Justilie.
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De as6menea, vd rog dupd ce o sd se facS toatd comparafia aceasta qi o sd fie
trimisd tuturor consilierilor judeleni prin e-mail, sI repuneli pe ordinea de zi proiectul
de hotdrOre, cel care a fost astdzi cu sanclionarea unui funclionar public.

Domnul lonel Arsene - PAi de ce? Noi am votat.
Domnul Florin Adrian Hopqa - AIi votat dar n-am fost in cunoqtinfd de catzd,

este un proiect care n-a fost trimis la timpul potrivit, cerem lEmuriri, eu am f6cut
solicitarea.

Domnul Ionel Arsene - PAi nu se poate aqa astdzl il punem, il votdm m6ine nu-l
mai punem.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Dacd ni-l dali cu 5 minute inainte, sd md ierte
Bunul Dumnezeu.

Domnul Ionel Arsene - Noi l-am votat, v-am spus ceea ce presupune chestiunea
aceasta qi timp de 6 luni nu se mai poate reveni. Bun, dacd mai aveli alte probleme la
Diverse?

probleme inscrise in ordinea de zi, declar inchise lucrdrile

SECRETARI]L JUDETULUI,

Bogdan BOSOUCI
[.r
/') )"r-

iNrocvrrr,
Rozalica

Nemaifiind

PRE
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